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869 so jih povabili na pregled
Na seji občinskega izvršnega sveta so
obravnavali tudi poročilo o poteku
radiofotografake akcije za Sežigradom

Ns zadnji aeji občmskega
izvrSnega sveta so obravnavali
osnutek odloka o upravljanju
in razpolaganju s stavbnim
zemljidčem na obmofiju tjub-
Ijanskth obiin. Osnutek odlo-
ka predvtdeva pripravljanje.
urejanie, planiranje, financira-
nje in oddajanje sfavbnega
zemljiSča, tako na območjih, ki
so urejena z urbanistiČnimi in
zazidalnimr načrti, kakor tudi
na tistih zemljlSčih, ki težijo
izven teh območij In jlh urejajo
z urbanistlčnim redom. V oillo-
ku 30 poudarjeni soclalni vidi-
ki, kot so nereSeni stanovanj-
skl problemi, nizki osebni do-

hodki na člana druzine pa tudi
udeležba v NOB in oddaljenost
od delovnega mesta.

Clani izvršnega sveta so v
razpravi menili, da je osnutek
odloka zvezan s poslovanjem
bodoie stavbno-zemljiške
skupnosti, ker njegova poglav-
ja posegajo v urejanje in finan-
ciranje stavbnega zemljtSfia.
Dejansko pa bo tahko stavbno-'
zemljiSks skupnost razpolaga-
la z zemljiščem šele, ko ga bo
občina pridobita. Nadaljnji po-
stopek v zvezl z zemljiSČem pa
bi skfadno z zakonom morali
urejati samoupravni splošni
akti stavbno-zemljiške skup-
nosti. V osnutku odloka so
vpraSljivi socialni vidik indivi-
dualne gradnje. javni natečaj
in zadrulna individualna grad-

nja. Pojmi so določeni pavšal-
no, tako da so nejasni. ponav-
Ijajoči, in preobSjrni, da bi jih
razum«! povpre^an obftan, ka-
teremu je odlok tudi name-
njen.

Zato ie izvršni svet osnutek
odtoka s predtozenimi pripom-
bami sicer sprejei, vendar ga je
tudi kritično ocenit in pripo-
mnil, naj v prihodnje take in
podobne pravne akte predho-
dno oceni ustrezna komtaija
izvrSnega sveta.

Izvrsni svet je razpravljal o
predlogu republiškega elek-
tro-energetskega inšpektora-
ta, naj bi povečali število ener-
getskih inšpektorjev v SRS s
sedanjih 7 na 21. 2a podroČje
Ljubljane sedaj opravljata le
naloge 2 inšpekiorja. Člani
izvršnega sveta 30 se zavzeti,
da bi morala dati tako pobudo
uprava inšpekcijskih služb me-
ŝ a Ljubijane tn so zato pred-

log obravnavali le kot informa-
cijo, Skleniii so, da bodo sku-
paj z inšpekcijsko upravo ugo-
toviti kedrovsk« poir«b» na
tem podroCju ter o njih ponov-
no razpravljali.

IzvrSni svet /e tudl obravna-
val poročilo o realizaciji prete-
kle radiofotografske akcije za
Bežigradom. Od 29.447 evi-
dentiranih krajanov se jih 4000
oz. 14 odstotkov akcije, ki je
staia 463000 din, ni udeležilo.
Pri 869 osebah so našli takšne
spremefTtbe na pljučih oz.
srcu, ki zahtevajo podrobnejšo 1
raziskavo v dispanzerju zf t l
pljučne bolezni. Izvršni svet j s l
sprejel poročilo in pripomnlt.J
naj se tisti obftani, ki se nisol
udetežili akcije, udeležijo fluo-J
rografiranja konec leta v obS-1
1ni šiška. 2a tiste. ki pa soj
kljub ponovnemu vabilu nejl
bodo odzvali, naj uporabijol
določila ustreznega zakona. 1
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